

Title (en)

AN ARRANGEMENT FOR AN APPARATUS WHICH IS SO ARRANGED AS TO WRITE OR PRINT INFORMATION SYMBOLS.

Title (de)

ANORDNUNG FÜR VORRICHTUNG DIE ZUM SCHREIBEN UND DRUCKEN VON INFORMATIONSSYMBÖLEN GEEIGNET IST.

Title (fr)

APPAREIL PERMETTANT D'ECRIRE OU IMPRIMER DES SYMBOLES D'INFORMATIONS.

Publication

**EP 0213173 A1 19870311 (EN)**

Application

**EP 86901566 A 19860220**

Priority

SE 8501028 A 19850301

Abstract (en)

[origin: WO8605143A1] Arrangement (1) for an apparatus (2) which is so arranged as to write or print information symbols (11), preferably on objects such as products which are intended to be capable of moving along a transport route and/or on printed matter, etc., such as labels and tickets, etc. The arrangement makes it possible, amongst other things by simple means, to enter the desired symbols into a writing or printing apparatus in a simple and rapid fashion. The arrangement comprises means for feeding, preferably in any direction and in a certain pre-determined sequence, a quantity of symbols (11) such as letters, figures and/or characters after actuation of a number of moving keys (3, 4) which are connected to said means for feeding said quantity of symbols so that at least a proportion (12) of said quantity appears on a selector display (8), in addition to which a number of decide keys (5, 6) are provided for the movement of a particular symbol between said quantities (12) of symbols and a result display (9) on which the desired sequence of symbols (15) is displayed at the same time as or before the point at which the selected information is transferred to the apparatus (2).

Abstract (fr)

Agencement (1) d'un appareil (2) permettant d'écrire ou imprimer des symboles d'informations (11), de préférence sur des objets tels que des produits destinés à se déplacer le long d'un chemin de transport et/ou des imprimés, etc., tels que des étiquettes et des tickets, etc. L'agencement permet d'introduire aisément et rapidement les symboles désirés dans un appareil d'écriture ou d'impression. L'agencement comprend des organes permettant de déplacer, de préférence dans une direction quelconque et suivant une séquence pré-déterminée, une certaine quantité de symboles (11) tels que des lettres, des figures et/ou des caractères, après l'actionnement d'un certain nombre de touches mobiles (3, 4) reliées aux organes de déplacement de symboles, de sorte qu'au moins une partie (12) des symboles déplacés apparaît sur un affichage sélecteur (8). Un certain nombre de touches de décision (5, 6) permettent le déplacement d'un symbole particulier entre la quantité (12) de symboles et un affichage de résultat (9) sur lequel la séquence de symboles désirée (15) s'affiche en même temps que les informations sélectionnées sont transférées vers le dispositif (2) ou avant cet instant.

IPC 1-7

**B41J 5/00**

IPC 8 full level

**B41J 5/04** (2006.01); **G06K 1/12** (2006.01); **G07B 1/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B41J 5/04** (2013.01); **G06K 1/121** (2013.01); **G07B 1/02** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8605143A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8605143 A1 19860912**; EP 0213173 A1 19870311; SE 8501028 D0 19850301; SE 8501028 L 19860902

DOCDB simple family (application)

**SE 8600073 W 19860220**; EP 86901566 A 19860220; SE 8501028 A 19850301